
 Zápis z jednání kontrolního výboru č. 12 ze dne 25. 11. 2021 

 

Předmětem jednání bylo:  Úspěšnost výběru poplatků za psy a poplatků za užití veřejného 

prostranství v roce 2021 

Za kontrolní výbor se jednání zúčastnili:  Ing. M. Palhoun, E. Provazníková, M. Šrámek 

Podklady pro jednání:   Rozhovor s paní Nyčovou, pracovnicí finančního odboru a předané podklady 

Poplatky ze psů 

Poplatek o místním poplatku ze psů stanovuje Obecně závazná vyhláška města č. 3/2019. 
Město eviduje v roce 2021 celkem 235 držitelů psů, kterým paní Nyčová posílá spolu s poplatkem za 
odpady rovněž vyčíslení poplatku za psy dle výše uvedené vyhlášky. 
V roce 2021 bylo vybráno na poplatcích za psy celkem 51.000 Kč. Nezaplacený poplatek od 7 
chovatelů v roce 2021 činí 1.600 Kč, který paní Nyčová vymáhá stanoveným postupem. 
Kumulace nezaplacených poplatků z dřívějška činí 3.800 Kč, toto se paní Nyčová opět snaží vymoci 
zákonným způsobem. 

Poplatek za užití veřejného prostranství 

U užití veřejného prostranství jde o krátkodobé užívání nebo smluvní užívání na delší dobu. 
Krátkodobé užívání: V tomto případě jde o drobné prodejce, kteří žádají o vyhlášení jejich akce 
rozhlasem. V tomto případě vystaví paní Nyčová platební doklady, jak za vyhlášení rozhlasem, tak za 
užití veřejného prostranství. V roce 2021 bylo tímto způsobem vybráno 4.859 Kč. 
Krátkodobý pronájem pozemku: Na základě smlouvy se v roce 2021 jednalo o p. Nedvídka – 
prostranství před barem na náměstí, pana Jedličku – prostranství před prodejem zmrzliny a pouťové 
atrakce. V tomto případě se v roce 2021 vybralo 7.125 Kč. 
Celkem město za užití veřejného prostranství získalo 11.984 Kč. 
 

Konstatování kontrolního výboru 

Úspěšnost vybírání poplatků za psy a za užití veřejného prostranství je téměř stoprocentní. 

Doporučení kontrolního výboru 

Kontrolní výbor doporučuje pokračovat ve stávajícím způsobu výběru i ponechat současně platnou 
výši poplatků. 

                                                                                         
 Ing. Miroslav Palhoun 

                          předseda kontrolního výboru 

Paní Nyčová souhlasí se zápisem 


